

التاريخ / Date :

إدارة تراخيص النقل البري
Land Transport Licensing Department

وزارة المواصلات والاتصالات
MINISTRY OF TRANSPORT
AND COMMUNICATIONS



تعهد Letter of Undertaking

I, the undersigned:

أنا الموقع أدناه/

applying to obtain license for the business:

طالب الترخيص لنشاط:

do hereby acknowledge the following:

أتعهد بما يلي:

- 1- To provide and register a minimum of () cars to do the business for which the license is needed.
- 2- To provide the competent department within the Ministry of Transport and Communications (MOTC) with all the documents required to do the requested, activity within at most 3 months of the date of issuing the official licenses from the relevant competent authorities in Qatar to do the above mentioned activity.
- 3- To facilitate the work of the officers from the competent department with the Ministry of Transport and Communications as regards inspecting the company headquarters and accessing all the documentations and licenses relating to the activity.
- 4- To fully adhere to and comply with all conditions and requirements the Ministry might introduce in this regard in the future.

- 1- توفير وتسجيل عدد () سيارات كحد أدنى لمزاولة النشاط المطلوب ترخيصه
- 2- تزويد الإدارة المختصة بوزارة المواصلات والاتصالات بكافة المستندات اللازمة لمزاولة النشاط المطلوب ، خلال مدة أقصاها ثلاثة أشهر من تاريخ إصدار التراخيص الرسمية من الجهات المختصة بالدولة لمزاولة النشاط المشار إليه أعلاه.
- 3- تمكين موظفي الإدارة المختصة بوزارة المواصلات والاتصالات من معاينة مقر الشركة والإطلاع على جميع المستندات والتراخيص الخاصة بالنشاط.
- 4- التقيد والالتزام التام بأي اشتراطات أو متطلبات قد تستحدث من قبل الوزارة بهذا الشأن مستقبلاً.

I, thereupon, am committed to what has been said in this Letter of Undertaking toward the Ministry of Transport and Communications and in the event of violating it from my side the Ministry shall take the legal actions and relevant necessary measures as the case may be. And in all cases, I may not be entitled to claim any kind of legal claims, be them material or moral, from the Ministry of Transport and Communications, that may result from my noncompliance with this Letter of Undertaking.

وعليه فإنني ألتزم بما جاء في هذا التعهد تجاه وزارة المواصلات والاتصالات وفي حال مخالفة ذلك يحق للوزارة اتخاذ الإجراءات القانونية والتدابير اللازمة بحسب الأحوال، وفي جميع الأحوال لا يحق لي مطالبة وزارة المواصلات والاتصالات، بأي نوع من المطالبات القانونية سواء كانت مادية أو معنوية ناتجة عن عدم التزامي بهذا التعهد.

License Applicant:

طالب الترخيص:

QID No.:

رقم البطاقة الشخصية:

Signature:

التوقيع:

Date:

التاريخ: